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       A Szombathelyi Sportiskolából kikerült legeredményesebb sportolók voltak a vendégei 

egy kerekasztal-beszélgetés erejéig a Zrínyi Ilona Általános Iskolának. A zrínyisek 

érdeklődéssel hallgatták a nagyokat, akik már sok nagy álmukat valóra tudták váltani: 

Gyurátz Réka és Halász Bence kalapácsvetőt – előbbi ifjúsági világbajnok is volt, utóbbi 

legutóbb felnőtt vb-bronzérmes –, Csillag Tünde Eb-nyolcadik tornászt, aki ma már edzőként 

tevékenykedik a sportiskolában (az Európa-bajnok Dévai Boglárka műtéte miatt nem tudott 

eljönni), valamint a Falco két magyar bajnok, válogatott kosarasát, Váradi Benedeket és Perl 

Zoltánt – utóbbi egykoron nyolc esztendeig maga is zrínyis diák volt. 

A klasszisok meséltek arról a gyerekeknek, hogy ők hogyan, hány évesen kezdték a 

sportolást, mikor és hol volt az a pont, amikor eldőlt, hogy sok áldozatot hozva magas szinten 

szeretnék űzni a sportágukat. A rengeteg edzés közepette mindannyiuknak voltak nehéz 

pillanatai, egy-egy sérülés miatt olyan szakaszok is az életükben, amelyeken nem volt könnyű 

átevickélni. De nem adták fel, a céljuk mindig ott lebegett a szemük előtt – dolgoznak 

rendületlenül, és közben imádják, amit csinálnak. 

Nem véletlen, hogy a legjobbak közé tudtak emelkedni. Beszéltek az edzőikről, akik a 

legtöbbet segítették, segítik őket, de a tanárokról is, akik mellettük álltak, ha esetleg kicsit 

megbillent az egyensúly és az edzőtáborok, versenyek miatt lemaradtak valamiben az 

iskolában. Apropó, tanulás. Egyetértés volt abban is, hogy muszáj több lábon állni; ha nem 

jön közbe semmi zavaró tényező és ki is tud teljesedni egy élsportoló pályafutása, egyszer 

csak majd lezárul. Mindig kell lenni B tervnek, fel kell készülni a civil életre. 
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